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جزئیاتی از سریال معمایی و پلیسی &171#;هشت پا&#187;

 دوشنبه ۲۰ فروردین ۱۴۰۳ - ۱۰:۰۱ شناسه خبـر : ۱۴۰۵۷۴

احمد معظمی از به پایان رسیدن فیلمبرداری سریال «هشت پا» خبر داد که جزو مجموعههای پلیسی به شمار 
 میرود فضای مدرن و به روزی را به تصویر میکشد.

به گزارش خبرنگار فرهنگی موج خبر، احمد معظمی که قرار است به زودی، «هشت پا» سریال جدید خودش را به آنتن

برساند در خصوص آخرین وضعیت این سریال میگوید. 

معظمی در پاسخ به سؤالی درباره آخرین وضعیت پخش مجموعه تلویزیونی«هشت پا» به خبرنگار موج خبر گفت: «هشت

پا» سریالی در گونه پلیسی، معمایی و حادثهای به تهیهکنندگی محمدرضا شفیعی است. این کار به سفارش سیما فیلم و

ناجی هنر ساخته شده و نویسنده آن علی طالبآبادی است. به نظرم مجموعه«هشت پا» جزو مجموعههای پلیسی است
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که فضای مدرن و به روزی را به تصویر میکشد و از این جهت میتواند به کار پر بینندهای تبدیل شود.

او با اشاره به اینکه دو سریال دیگر به من پیشنهاد شده تأکید کرد: فیلمبرداری سریال «هشت پا» به پایان رسیده و در

مرحله تدوین، صداگذاری و موسیقی قرار دارد، اما از زمان پخش آن اطلاعی ندارم.

کارگردان مجموعه تلویزیونی«هشت پا» معتقد است که امکان برقراری ارتباط مستقیم در هر ساعت از شبانهروز با مدیران

فرهنگی یکی از نقاط قوت مجموعه سیمافیلم در دوره مدیریت جدید است. او با اشاره به اینکه اغلب کارهای خودش را

با مرکز فیلمسازی سیما فیلم کلید میزند، درباره همکاری دو طرفه هنرمندان با این سازمان در دوره جدید، اظهار

داشت: در خصوص موقعیت سیمافیلم چند نکته بیان میکنم، به نظرم تغییر و تحولاتی که در مدیریت آن رخ

داده میتواند حال اهالی سینما را خوب کند.

وی با اشاره به اینکه در مدیریت جدید، سیمافیلم حمایت و همفکری بسیاری با هنرمندان دارد، ادامه داد: این به نحوی

است که ما ارتباط مستقیم با مدیران داریم و در ساعات شبانهروز میتوانیم به صورت تلفنی با آنان گفتوگو کنیم یا

بهراحتی با مدیران دیدار داشتهباشیم که این امر نکته مهمی است.

این کارگردان همچنین در پاسخ به اینکه آیا در سال جدید کار تولیدی دیگری برای تلویزیون خواهید داشت، عنوان کرد: دو

پیشنهاد دارم که باید دید ساخت کدام یک قسمت میشود.

سریال «هشت پا» در سکوت خبری فیلمبرداریاش آغاز شد؛ سریالی که از بازیگرانش حرفی به میان نیامد اما چهره

محمد صادقی در صفِ اول بازدید سردار منتظرالمهدی معاون فرهنگی و اجتماعی پلیس از این مجموعه گویای این بود

که یکی از بازیگران این سریال، او خواهد بود. البته بعدها احمد نجفی هم در گفتوگویی با تسنیم اعلام کرد که در این

سریال به ایفای نقش میپردازد.
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